

# BÅDELAUGET KIGNÆS MOLE

## REFERAT AF BESTYRELSESMØDE d. 15. april 2024

Deltagere: Bente, Britt, Bent, Christoffer, Jan, Per, Tom og Carsten

### 1. Referat fra sidste møde

Referatet blev godkendt.

### 2. Konstituering af bestyrelsen

Tom blev valgt som formand på den seneste generalforsamling. Bestyrelsen konstituerede sig med Per som næstformand, Britt som kasserer og Bent som sekretær. Jan blev budt velkommen som nyvalgt suppleant.

### 3. Opfølgning på generalforsamlingen

#### a) Kontering af udgifter til havnefoged.

Et medlem har på generalforsamlingen spurgt til dette. Britt redegjorde for den nuværende praksis. Vi drøftede andre muligheder. Før vi bestemmer os, vil **Bent** kontakte spørgeren og høre nærmere om baggrund og formål med spørgsmålet.

#### b) Sten på enkelte pladser

Ved vestmolen vil det pågældende medlem selv finde en løsning. Ved østmolen er medlemmet blevet tilbudt pladsbytte.

#### c) Forslag om festudvalg

Bestyrelsen vurderer, at der ikke er grundlag for et egentligt festudvalg.

Forslagsstilleren og øvrige medlemmer er velkomne til at invitere til sammenkomster på havnen via havnens Facebook side.

#### d) Reflekser på rendeafmærkning

Der blev gjort opmærksom på manglende reflekser på rendeafmærkningen. Af aftalen med Tim fremgår det, at der skal påsættes reflekser. Ifølge aftalen skal Tim i øvrigt flytte sin jolle fra mastekranen fra 15. april til 15. maj. **Britt** vil finde en plads.

**Christoffer** kontakter Tim om begge forhold.

#### e) Skiltning ved affaldscontainer

**Carsten** vil snarest få sat mærkning på de enkelte containere. Endvidere skal der ved containeren med restaffald og ved miljøcontaineren opsættes en lamineret udgave af sorteringsvejledningen fra miljøfolderen.

### 4. Opstilling af JSK containere

JSK har bedt om grønt lys for udsiftning af den nuværende container ved miljøcontaineren med 2 nye. Der er fremsendt skitse over placering samt skriftlig bekræftelse på, at JSK sørger for fjernelse, hvis placeringen giver problemer med kommunen/andre myndigheder. På denne baggrund siger vi ok. **Tom** underretter JSK.

### 5. Salg af 2 døde både

De 2 både har været annonceret til salg på nettet for kr. 5000,- pr stk. Da der ikke har vist sig købere, sørger **Carsten** for ny annoncering med gratis afhentning på relevante netsider.

### 6. Nyt fra Havnefogeden

Carsten oplyste, at hængelåsen nu er fjernet fra slæbestedet, så der kun kan søsættes med betjening via app.

Billardspillerne har forespurgt om mulighed for at overtage øl automaten. Vi mener ikke, at dette er hensigtsmæssigt, så Carsten må give afslag.

Der er kommet forespørgsel fra et medlem om anvendelse af klubhuset til en sammenkomst i forbindelse med begravelse. Kun hvis der er tale om begravelse af et medlem og der annonceres med åbent hus for medlemmerne, kan reglen om gratis lån komme på tale.

### 7. Nyt fra formanden

Tom oplyste, at det planlagte møde i kommunens havneråd er udsat. Tom er forhindret til næste bestyrelsesmøde og vil rundsende forslag til ny dato. **Tom** afklarer, hvornår en afskedsmiddag kan passe i Christians kalender. Tom vil gerne modtage de mails, der sendes til havn/havnefoged. **Bent** sørger for opsætning via vores webmaster.

**8. Evt.**

Christoffer spurgte om økonomien for havnen ved udlejning af pladser, som medlemmer ikke ønsker at bruge i sæsonen. Britt redegjorde for den nuværende praksis, som er fordelagtig for havnen. Der var Britts vurdering, at ordningen også er så fordelagtig for medlemmerne, at ledige pladser bliver meldt ind til udlejning. Hvis dette på sigt ændrer sig, må vi revurdere ordningen.

Ref. Bent Frandsen